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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 11. juni 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 667 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott 
Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 667:
’’Vil ministeren garantere, at der med regeringens nye strategi på høreområdet
( jf. Kulegravningsrapporten omdelt på SUU alm. del- bilag 348) ikke indføres 
en øget brugerbetaling?”

Svar:

Lovgivningen regulerer alene tilskuddet til høreapparatbehandling. Og her kan 
det konstateres, at prisen på høreapparater indkøbt af det offentlige har været 
svagt faldende siden år 2000, mens tilskuddet til privat høreapparatbehandling 
løbende er blevet opreguleret med pris- og lønudviklingen.

Det vil som hidtil være op til de private leverandører at fastsætte prisniveauet 
ved privat høreapparatbehandling og hermed også størrelsen af evt. afledt 
egenbetaling.

Med venlig hilsen
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